
 
 

Verslag van de bijeenkomst van Campenholt op 12 april 2025 

Aanwezig: Hugo Schoevaerts, voorzitter, 

Agnes Peremans, Ann Peeters, Ann Van Remoortel, Erik Heymans, Gerry Croon, Hubert Gulinck, 

Huguette Kemps, Huub Van der Steld, Karine Empereur, Liesbeth Merckx, Louis Leten, Marleen 

Horemans, Oskar Dekeyser, Paul Behets, Stijn Simons en Willy Christiaens. 

 

Verontschuldigd: Jean-Marie Verhulst, Marcel Simons en Emile Debacker  

 

Punt 1. Opvolging en goedkeuring verslag van de bijeenkomst van 8 maart. 

Het verslag wordt overlopen en goedgekeurd. 

Punt 2. Opendeurdag nieuw gemeentehuis tijdens Kampenhout Kermis 

Zijn er vrijwilligers, die op die dag rondleidingen willen geven met een historische inslag? Het voorstel 

is om panelen te maken over de familie Van Bellinghen en deze op te hangen in de veranda. De 

bedoeling volgens Gerry is om een rondleiding van een half uur te geven tijdens een doortocht op het 

gelijkvloers. Paul Behets en Louis Leten willen informatie geven over notaris Van Bellinghen. Iedereen, 

die informatie heeft over het kasteel Van Bellinghen, wordt verzocht deze zo spoedig mogelijk door te 

sturen naar Gerry Croon. Er wordt besloten dat de gidsbeurten alleen zullen plaatsvinden op zondag 

15 juni, na inschrijving. De eerste gidsbeurt zou zijn om 14u en de laatste om 17u met maximaal 15 

personen per groep. Paul Behets wil gids zijn en Karine wil hierbij helpen. Erik zal voor security spelen. 

Punt 3. Uitstap Oostende: evaluatie 

We verzamelden aan de Villa Lucie en vertrokken met 3 auto’s naar Leuven-station, waar we de directe 

trein naar Oostende namen. Eerst werd het stadsmuseum van Oostende bezocht, daarna volgde de 

lunch in “L’Apéro” op de zeedijk en vervolgens werd er naar de Koninklijke Galerijen gewandeld.  Daar 

was de tijdelijke tentoonstelling over “Testerep”, het toenmalige eiland voor de kust, waar de oude stad 

Oostende vroeger lag. Dankzij de organisatie van Karine en Emile werd deze uitstap een succes. 

Punt 4. Uitstap Brussel op 18 mei: stand van zaken: 

Karine meldt dat er na een bezoek aan Coudenberg in de voormiddag er in de namiddag een bezoek 

aan het museum van de Kruisboogschutters was gepland, maar omdat dit laatste bezoek niet mogelijk 

is, zal er in de plaats een bezoek worden gebracht aan het Belvue-museum, maar zonder gids. De 

lunchplaats moet nog worden vastgelegd. Het is de bedoeling om via carpooling naar Vilvoorde station 

te rijden en dan de trein nemen naar Brussel Centraal. Er volgt nog een mail met de nodige details. 

Punt 5. Lezing “De geheime kamer” door Jan Vanlangendonck op 24 april 2025: 

Deze lezing is volzet, dus men kan zich niet meer inschrijven. Marleen en Ann Peeters zullen die avond 

de bardames zijn. 



Punt 6. 30 jaar Ring TV: De roots van componist Ludwig van Beethoven in 2002 versus nu: 

Deze uitzending van Ring-TV wordt als ‘goed gedaan’ beoordeeld. Liesbeth en Gerry hebben in dit 

interview 23 jaar na het vorige over dit onderwerp een duidelijke uitleg gegeven. 

Punt 7. 900 jaar O.L.-Vrouwparochie 27 april – 11 mei: 

De tentoonstellingen in de kerk en De Krop worden georganiseerd door de kerkfabriek van de parochie 

Kampenhout. Er is geen ondersteuning nodig van de Heemkring. Deze heeft wel meegewerkt aan de 

affiche, terwijl men ‘vergeten’ is om het logo van de Heemkring erop te zetten.  

Gerry meldt hierbij, dat na het thema van de grote tentoonstelling dit jaar over Impanis er in 2026 een 

tentoonstelling zal komen over de verkiezingen na de fusie. Het jaar 2027 zou dan kunnen gewijd 

worden aan Beethoven, naar aanleiding van zijn overlijden 200 jaar geleden, in 1827. 

Punt 8. Corrector: 

Dankzij de positieve respons van Eric Tytgat zijn er nu met Hubert en Louis drie proeflezers/correctoren 

voor de artikels van het jaarboek van de heemkring. 

Punt 9. 100 jaar Ferm Relst in 2026: 

De openingsviering zal doorgaan op 14 maart 2026 samen met de opening van een tentoonstelling in 

de kerk van Relst. Ann Van Remoortel vraagt hiervoor de medewerking van de heemkring voor de 

affiches (posters). Erik Heymans stelt de vraag of het wel opportuun is om daaraan mee te werken, 

want wat men voor de ene vereniging doet, moet ook voor de andere gedaan worden. Voor Ferm 

Kampenhout heeft men alleen de affiche gemaakt. Uiteindelijk gaat Erik ermee akkoord om mee te 

helpen aan de affiches, maar pas nadat hij alle informatie heeft gekregen. Deze affiches zouden moeten 

klaar zijn tegen einde van dit jaar. 

Punt 10. Restauratie Barbarakapel: 

De sokkel in hout moet nog gemaakt worden. Hugo zal voor het opfrissen van het hekwerk zorgen. En 

dan moet de nis van binnen nog geschilderd worden. Oscar is van mening, dat men tijdens de processie 

van 9 juni aandacht zou moeten besteden aan deze kapel en de restauratie ervan. 

Punt 11. Varia: 

- Het beeld van Christus uit de tuin van Molenstee, dat gedeeltelijk onder een berg zand 

begraven lag, werd verwijderd . De armen zijn eraf en het beeld is helaas alleen nog goed voor 

de sloop. 

- Paul herinnert eraan, dat er een bijeenkomst is gepland met leden van het gemeentebestuur 

en de leden van de werkgroep “KAVA”, voor het samenstellen van een nieuw boek over 

Kampenhout. Doel van deze bijeenkomst is om te bekijken of de werkgroep op de goede weg 

is en aan de hand van een paar voorbeelden te demonstreren wat de ingeslagen weg nu is. 

- Oscar beschikt over een aantal dozen met boeken over Leuven. De heemkring is geïnteresseerd 

om deze boeken op te nemen in hun bibliotheek. 

- Karine is nog op zoek naar een extra persoon voor deelname aan de quiz op 17 mei. 

- Hubert was aanwezig op de Algemene Vergadering van het Regionaal Landschap “Dijleland”. 

Er zijn heel wat initiatieven in Kampenhout die door hen worden ondersteund. Het idee van 

naambordjes bij de beken wordt ook door andere gemeenten zoals Kortenberg en Overijse 

overgenomen. 



- Paul meldt dat er op 27 april Erfgoeddag is en er in Mechelen heel wat initiatieven zijn 

genomen, o.a. aan “Het Depot”.  

Hij was bij De Semse naar een voordracht geweest door Kurt Impens over de verdwijning van 

het paneel “De rechtvaardige rechters” van “Het Lam Gods”. We zouden deze auteur kunnen 

uitnodigen om hierover ook bij ons een voordracht te komen geven, bijvoorbeeld tijdens de 

Nacht van de Geschiedenis. 

- Huub is naar een cursus van De Semse geweest over het gebruik van historische kaarten in 

diverse toepassingen. Het was een vrij chaotische eerste vergadering en hopelijk zal de 

volgende maandelijkse bijeenkomst beter verlopen. 

- Stijn: informeert naar de stand van zaken in verband met de opmaak van een inventaris van 

merkwaardige bomen. Het project is niet verder uitgewerkt. 

- Ann Van Remoortel herinnert eraan, dat in 2026 ook 15 jaar Campenholt moet worden gevierd. 

Misschien met foto’s van vroeger en nu. Men zou hiervoor een werkgroepje kunnen oprichten.  

Zij is bereid deze werkgroep te trekken. Erik, Huub, Hugo en Stijn zijn kandidaat als 

medewerkers voor deze werkgroep. Daarnaast is er ook de quiz en een editie van de Gazet van 

Campenhout gepland. 

- Ann meldt ook dat er een boek is geschreven o.a. over haar grootvader Karel Strobbe, die 

krijgsgevangen is geweest. Dit zou ook aanleiding kunnen geven tot een lezing. 

 

Volgende bijeenkomst: zaterdag 10 mei 2025 te 10 uur in “De Krop”, Dorpsstraat 9b. 

 

Liesbeth Merckx      Hugo Schoevaerts  

Verslaggever       Voorzitter 
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